
 
 

Inhoudelijk Jaarverslag 2022 – Stichting Assen FM – Omroep Assen 
 
We kunnen met trots vaststellen dat 2022 een ommekeer is geweest in het reilen en zeilen van 
Omroep Assen. 
Er zijn grote vorderingen gemaakt. 
Zo zijn alle schuldeisers afbetaald, is de Omroep verhuisd naar het gebouw van RTV Drenthe ,is een 
bus aangeschaft, zijn er nieuwe programma’s gestart en is het project waarbij twee journalistes die 
werken voor ons en RTV Drenthe steeds verder tot ontwikkeling gekomen. 
Kenschetsten 2020 en 2021 nog door het op orde gaan brengen van de organisatie, het zoeken naar 
oplossingen voor diverse problemen en het ontwikkelen van een duidelijke visie op de toekomst, 2022 
kan gezien worden als het jaar van de ommekeer. 
Dat betekent overigens niet dat we er al zijn. 
Ook voor de toekomst wachten ons nog grote uitdagingen: meer medewerkers, meer programma-
aanbod, voorbereiden op de beleidsverandering in 2025 enz. enz. 
 
1 Bestuur:  
 
Samenstelling bestuur Stichting Assen FM: 
 
De bestuurssamenstelling van de Stichting Assen FM is sinds 2021 een tweedelige. Dit in 
overeenstemming met de statutenwijziging van 9 maart 2021. 
 
 Raad van Toezicht: 
 Dhr. Johan Klaasen , voorzitter  
 mw. mr. Ludith Haarsma, juridisch specialist 
 mw. Cindy Vorsselman, openbaar bestuur 
 dhr. Jannes Janssen, vastgoed zaken man 
 dhr. Johan Schurer, Middenstand. 
 
Raad van Bestuur:  
 voorzitter: Dhr. G.J. de Vos  
 secretaris: Dhr. JAA Engelman (t/m 31-12-22), Dhr. G. Haan (per 01-01-2023)  
 penningmeester: Dhr. F. Mol 
 lid technische zaken: vacant 
 lid digitale technieken: Dhr. G. Mennink 
 lid algemeen: Dhr. E-J Veenstra 
 Directie : geen directie aanwezig 
 Hoofd Radio : Dhr. G. de Vos  
 Hoofd Digitale Media : Dhr. G. Mennink 
 Hoofd studio techniek : dhr. E. Spruijt 
 

Activiteitenverslag  
 
De afgelopen jaren moesten we constateren dat het met Omroep Assen niet goed ging. 
Het nieuwe bestuur heeft het afgelopen jaar veel organisatorische zaken aangepakt en verbeterd. 
De financiën zijn op orde. (Schuldeisers zijn allemaal afbetaald), en er is budget om nieuwe 
investeringen te doen. 
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Dat betekent niet dat de huidige middelen toereikend zijn om van Omroep Assen een professioneel 
mediabedrijf te kunnen maken. 
De belangrijkste verandering in 2022 is zeker de verhuizing naar het gebouw van RTV Drenthe. 
Hierdoor zitten we nu in een professionele omgeving, zowel op het gebied van de nieuwsvoorziening 
als de techniek. 
Ook het feit dat apparatuur en materiaal op de redactie wordt gehuurd betekent een stabielere 
financiële en technische  situatie. 
Alle onderhoud wordt door RTV Drenthe gedaan. 
De verhuizing heeft vooral van het bestuur veel energie gevraagd, maar ook de technici hebben veel 
werk moeten verzetten. 
Op 1 mei 2022 konden we onze nieuwe ruimtes betrekken. 
Op 2 juni 2022 vond de feestelijke opening plaats. 
Daarnaast hebben we met medewerking van STILA een bus aan kunnen schaffen, waarmee meer en 
gemakkelijker programma’s vanaf locatie kunnen worden gemaakt. 
In het najaar is de bus meerdere keren ingezet voor o.a. programma’s vanuit wijkcentra en Gluren bij 
de Buren. 
Het komende jaar zullen we de bus, daarnaast,  vooral inzetten bij diverse evenementen. 
 
In 2022 is ook een begin gemaakt met een nieuwe website. Medewerkers van RTV Drenthe hebben 
aangeboden hierbij, indien nodig, te helpen. 
 
Het project waarbij twee journalistes werkzaam zijn bij ons en bij RTV Drenthe levert steeds meer op. 
Er worden betere nieuwsberichten gemaakt en ook de inbreng bij de voorbereiding en uitvoering van 
radioprogramma’s levert grote verbetering op. 
Ook zijn er eigen producties gemaakt, zoals de serie over: Jeugd in Assen. 
Het project loopt echter per 1-1-2024 af. Daarmee zal een belangrijk professionalisering slag onder 
druk komt te staan. Er zal hierdoor een gat vallen in de ingeslagen weg. Vooral omdat er per 2025 
een andere bekostiging zal gaan plaatsvinden, waardoor betaalde krachten kunnen worden 
aangenomen. 
 
Het programma-aanbod is het afgelopen jaar sterk uitgebreid. 
Maakten we enkele jaren geleden 8 uur per week eigen programma’s, op dit moment maken we meer 
dan 20 uur eigen programma’s. 
Graag zouden we het aanbod verder uitbreiden, maar dan zijn er meer medewerkers nodig. Er wordt 
hard gewerkt om dit aantal vergroten. 
Vragen rond nieuwe/ bestaande programma’s werden steeds door het bestuur opgepakt en opgelost. 
Omdat die niet een taak van het bestuur is, maar van een programmaraad werd in het laatste 
kwartaal een eerste aanzet gegeven tot instelling van zo’n raad. 
In februari en maart zijn er lijsttrekker debatten geweest in de Schalm en Podium Zuidhaege ten 
behoeve van de Gemeenteraadverkiezingen.  
Voorafgaande aan deze debatten hebben we alle lijsttrekker(sters) in een programma van een uur 
aan de luisteraars voorgesteld. 
 
Avond voor de medewerkers 31 mei: Door de verhuizing werd duidelijk dat er aan de interne 
communicatie wat schortte. Daarom werd op 31 mei een medewerkers avond belegd om de nodige 
zaken onder de aandacht te brengen om de Omroep soepel te laten functioneren. 
Deze avond werd ook gebruik om afscheid te nemen van een van de pioniers van de omroep: dhr. Cor 
Oosterhof (94 jaar). Onder andere bleek het wenselijk de afstemming tussen presentatoren en 
technici, maar ook tussen de technici en presentatoren onderling in die groepen beter op elkaar af te 
stemmen.. Veel nieuwe ideeën om uit te proberen of verder uitbouwen. 
In december is er een avond georganiseerd waarbij is nagedacht over de toekomst van de Omroep. 
Deze avond werd geleid door Evert Janse, directeur OOG TV, Groningen 
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Door de verhuizing werd de roep om een nieuw logo steeds duidelijker. Inmiddels ligt er een nieuw 
logo. We hopen dat hiermee de naamsbekendheid in Assen zal verbeteren. 
Aan deze naamsbekendheid zal zeker de komende jaren verder moeten worden gewerkt. 
Willen we als Omroep Assen het medium worden waar alle informatie en nieuws te vinden is dan 
zullen onze naamsbekendheid de komende jaren moeten vergroten. 
 
 
2 Organisatiebeschrijving: 
 
Tijdens het proces van reorganiseren van de omroep werd duidelijk dat de bestuursvormen en ook de 
statuten niet meer voldeden aan de huidige regelgeving. 
Om de gewenste bestuursvorm te kunnen starten was er een Wijziging van de Statuten nodig die na 
een grondige voorbereiding uiteindelijk op 09-maart 2021 zijn beslag kreeg in de ondertekening door 
de vigerende voorzitter. 
In 2022 heeft het bestuur bijna elke maand vergaderd. Dit was ook nodig om dat in deze fase er veel 
zaken (opnieuw) moesten worden vastgesteld en of ingevoerd. 
 
Personele bezetting: 
 
Eind 2018 begon er weer een voorzichtige groei in het medewerkersbestand. Gedurende 2020 
kwamen er verschillende mensen bij waardoor er op 50% van het jaar al 37 vrijwilligers waren. 
Nieuwe medewerkers, waaronder gelukkig ook jongeren, stagiaires etc. 
Maar het is ook in 2022 gebleken, dat het huidige aantal medewerkers niet voldoende is en er actie 
nodig is om het aantal vrijwilligers de komende jaren te vergroten. 
 
Samenwerking met een andere partner 
 
Een van de grootste klussen speelde zich voornamelijk binnen de RvB en de RvT af: het onderzoek 
naar de mogelijkheden om: A meer met RTV  Drenthe te gaan samenwerken en B te verhuizen naar 
het pand van RTV Drenthe. Vanaf 01-05-2022 is de verhuizing definitief geworden en is de nieuwe 
“stek” Beilerstraat 30. 
 
Huis vesting en techniek 
 
Voorafgaand aan de verhuizing is het zaak geweest om dit proces gedegen voor te bereiden. Met 
nam de technische zaken hadden veel aandacht nodig door het verschil tussen de apparatuur van 
Omroep Assen en die van RTV Drenthe. De afstemming tussen de heren technici van beide 
organisaties is soepel verlopen waardoor de technische zijde van de verhuizing gereed was op het 
moment van de feitelijke verhuizing. Uiteraard zijn er daarna nog wat kinderziekten opgetreden maar 
die zijn allemaal verholpen. 
Op zaterdag 02 juni is samen met RTV Drenthe een open dag georganiseerd als officiële opening van 
de nieuwe behuizing. 
 
Apparatuur voor live-uitzendingen 
 
Wij vinden het van groot belang om alle Assenaren bij onze nieuwsvoorziening te betrekken. 
Daarom is in 2022 apparatuur uitgezocht om gemakkelijker live-uitzendingen vanaf locaties te 
maken. Hierbij maken wij voor een deel gebruik van reeds aanwezige apparatuur van RTV Drenthe. 
Samen met de inzet van onze nieuwe bus kunnen we nu vanaf elke plek in Assen live uitzendingen 
verzorgen. 
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 3 Samenstelling Mediaraad/ PBO  
 
(Opm. Met de komst van een nieuw bestuur in 2021 is ook een deel van de mediaraad vernieuwd en 
vacatures (deels) ingevuld.) 
 De mediaraad is een belangrijk orgaan van de omroep. Toch is er dit jaar niet vaak vergaderd, omdat 
er diverse plekken opnieuw moesten worden ingevuld, leden het vaak te druk hadden en de coronatijd 
ervoor had gezorgd, dat het enthousiasme om te vergaderen sterk was vermiderd. 
Gelukkig is de raad voor 2023 weer op orde. 
 
Leden van de Raad in 2022: 
Rick Horst – Maatschappelijke zorg en welzijn. 
Poldy Koor – Cultuur 
Dick Vos – Gezamenlijke kerken 
Marco Loops – Onderwijs en educatie 
Werkgevers – Johan Schurer (Is in de loop van het jaar overgestapt naar de RvT 
Culturele minderheden – Nicolai Romachu 
 
 
4 Doelgroepen van de uitzendingen: 
 
A in principe alle leeftijden. 
B in de praktijk blijkt dat de leeftijdscategorie 45 + meer geïnteresseerd is in lokaal nieuws dan de 
jongere leeftijdscategorie. 
C door met name bij sport en cultuur meer aandacht te gaan besteden aan kinderen die daarmee 
bezig zijn zullen de ouders ook willen kijken en luisteren. 
D met name de senioren die minder kunnen bewegen worden ook kerkdiensten aangeboden, bij 
voorkeur zo afwisselend mogelijk. 
E op de vrijdagavond wordt er door jongeren een jongerenprogramma gemaakt. Naar dit programma 
wordt niet alleen geluisterd in assen eo maar er komen reactie uit heel het land. 
Op ander avonden is er aandacht voor: Jazz, Blues, Wereldmuziek en mainstream bues. 
F. Op zondagmorgen wordt er een kerkdienst uitgezonden omlijst met klassieke muziek. 
 
  
5 Media gebruik 
1 Radio (FM 107,8 
2 Zenderoverzicht via de Media hub: 
Radio:  Ziggo, KPN, Telfort, XS4ALL en Vodafone/T-Mobile 
FM 107.8; TV Ziggo: 41; TV KPN: 1457; TV Vodafone: 835 
Radio Ziggo: 916; Radio KPN: 1157; Radio Vodafone: 2145 
3 internet (stream en website) 
4 Facebook 
5 Kabelkrant 
  
 
6 Beschrijving speciale programma’s: 

Zoals reeds eerder vermeld hebben we diverse speciale programma’s gemaakt: 
- Rond de gemeenteraadverkiezingen. 
- Opening nieuwe studio 
- Wijkprogramma’s 
- Gluren bij de buren 
- Kerstspecial 
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7 Toekomstperspectief: 

Het toekomstbeeld voor Omroep Assen lijkt ons positief. Het aantal medewerkers is voorzichtig 
groeiende, onze financiën zijn onder controle. 
Diverse nieuwe initiatieven zijn gestart. 
Toch liggen er nog grote uitdagingen bijvoorbeeld hoe we ons gaan voorbereiden op de nieuwe 
situatie vanaf 2025. We zullen dan samen moeten werken met andere lokale omroepen. De eerste 
contact zijn in dit kader gelegd en we hopen dat we in 2023 afspraken kunnen maken over hoe we 
met elkaar gaan samenwerken. Er zijn contacten met Aa en Hunze, Tynaarlo en Midden Drenthe. 
(Deze laatste heeft geen lokale omroep) 

Toch denken we dat wij als vrijwilligersorganisatie deze hele transitie moeilijk gerealiseerd zullen 
kunnen krijgen. 
We missen in ieder geval één vaste, betaalde coördinator. 
Landelijk is afgesproken dat lokale omroepen vanaf 2025 meer geld ontvangen om op professionelere 
wijze vorm te kunnen geven aan hun opdracht. De weg hiernaar toe kent echter vele 
onduidelijkheden. 
Het is voor de huidige organisatie en vooral voor het bestuur bijna niet op de juist wijze te 
organiseren. 
We zullen in 2023 dan ook een beroep doen op de gemeente om tot 2025 de kosten voor een 
coördinator, organisator, eindredacteur op zich te nemen. 
Een verzoek hiertoe zal in 2023 door het bestuur bij B en W worden ingediend. 

8 Financiën: 

Corona heeft natuurlijk ook zijn sporen getrokken in de financiën van de Omroep. Vrijwel vanaf het 
begin heeft het advertentie acquisitiebureau afgehaakt doordat ze failliet gingen. Daardoor leek het 
er in eerste instantie op dat de Omroep het alleen met de bekende financiële tegemoetkoming van de 
gemeente zou moeten doen. 
Gelukkig bepaalde het Steunfonds van de Journalistiek (samen met het ministerie) dat met name 
lokale kranten en omroepen een steunaanvraag konden doen. Onze aanvraag werd gehonoreerd 
waardoor we financieel iets meer armslag kregen. In eerste instantie als kredietvoorziening, maar 
met de mogelijkheid dat dit kon worden omgezet in een uitkering. Uiteindelijk moet er toch een deel 
van de steunverlening worden terugbetaald. Dat mogen we in 10 delen doen. 
Financieel hebben we in 2021 een aantal maatregelen kunnen nemen o.a. door financieel gunstige 
afspraken met schuldeisers uit het verleden van de Omroep. In de loop van 2022 zijn alle schuldeisers 
afbetaald. Hierdoor zijn de financiën op orde en kunnen we financieel gezond naar de toekomst 
kijken. 

Namens Stichting Assen FM - Omroep Assen 
G. Haan, secretaris

(1-4-2023)


